
Oświadczenie złożone 
przez senatora Ireneusza Niewiarowskiego 

Oświadczenie skierowane do wiceprezesa Rady Ministrów, ministra spraw wewnętrznych 
i administracji Grzegorza Schetyny 

Szanowny Panie Premierze! 

Otrzymuję od samorządowców informacje o spodziewanych złych skutkach rozporządzenia 
Rady Ministrów z dnia 6 czerwca 2007 r. 

Rozporządzenie to wymusza wprowadzenie podwyżki opłaty za korzystanie ze środowiska 
o 500%. Tak drastyczne podniesienie opłat może doprowadzić do powstania większej liczby 
dzikich wysypisk i ogólnego zaśmiecenia lasów, rowów, pól, itp. 

Wiem, że intencją wprowadzenia tego rozwiązania był zamiar innego niż składowanie 
gromadzenia odpadów komunalnych, co ma spowodować większy odzysk surowców wtórnych. 
Przy tak drastycznym wzroście opłaty jest to problematyczne. Problematyczne jest również 
wykorzystanie środków pochodzących z podwyżki na wyspecjalizowane instalacje do 
przetwarzania odpadów, gdyż środki te będą trafiać do urzędów marszałkowskich na ogólne 
rachunki. 

W związku z tym uprzejmie zapytuję pana premiera, czy nie należałoby ograniczyć wzrostu 
opłaty i wyraźnie zaznaczyć, żeby uzyskane z niego środki trafiały rzeczywiście na 
unowocześnienie technologii odzysku surowców wtórnych. 

Z wyrazami szacunku 
Ireneusz Niewiarowski 
 


